
Dona Samfällighetsförening 
716444-3157 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 20240825 

Plats:  Klubbhuset 17:00 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Kristian Svensson, Lars-Inge Carlson, Christer Jönsson, Stefan Nolblad, Lennart 

Isaksson Ahlgren, Morgan Karlsson 

 

 

Dagordning 
 

Mötets öppnande 

Gert-Ove förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

Gert-Ove vill återinföra Ekonomirapport till dagordningen som en stående punkt. 

Dagordningen godkänns 

Genomgång av föregående protokoll 

Vissa saker återstår efter vårens städdag. 

Det har fortfarande inte inkommit något svar från brevlådeföretaget. 

Rapport från lekplatskommittén 

Ingen närvarande från kommittén men vi gör som vi brukar på städdagen. 

 

Inför städdagen 

Allmän röjning på hela området då det växer en hel del. 

Nyckeln till gräsklipparen är samma som till klubbhuset så den ska helst inte komma på 

avvägar. 

Elcentralerna håller nu på att bytas ut. NV och NO är färdiga. 

Ekonomi 

Bankaccessen är löst så Kristian kan nu hantera konton och betalningar. 

Det finns nu 280 000 plus c:a 500 000 på Collector. Räntan är bra på Collector och gäller till 

maj nästa år. 

Övriga frågor 

Lennart pratar om områdesskylten. Kartor finns men bara i dålig upplösning. Lennart ska 

kolla med kommunen om det går att få tag på en med bättre upplösning. 

Han ska också återigen kontakta brevlådeföretaget så att vi får ett besked om vad vi kan 

göra. 



Morgan kollar upp var man kan få tag på en ny Skansvägen-skylt. 

Gert-Ove pratar om Oktober-fest 11:e eller 12:e oktober. 

Gert-Ove tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Nästa möte 17/11 kl 17:00 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Gert-Ove Forsberg  

 


